

OR-C1260

DRIVING SWEEPER 驾驶式扫地机



Model OCM-C1260 sweeper is an all-in-one automatic cleaning machine that combines dust collection, sweeping and water spraying. Double brush design, compact and flexible, equipped with large rubber wear-resistant solid tires, good passability and high work efficiency. Mainly used for indoor and outdoor cleaning in universities, real estate communities, factory workshops, squares and other places.

OR-C1260扫地车是一款吸尘、扫地、喷水相结合的自动清洁一体机。双刷设计，小巧灵活，通过性好，工作效率高。主要用于高校、物业小区、工厂车间、广场等场所的室内外清扫。



Item 项目名称	Specification 参数
Working Width 清扫宽度	1260mm
Power Supply 动力源	48V
Productivity 工作效率	6200m ² /h
Climbing Capacity 爬坡能力	30%
Main Brush Length 主刷长度	500mm
Side Brush Diameter 边刷直径	500mm
Turning Radius 转弯半径	0mm
Max. Forward Speed 最大工作速度	7km/h
Max. Driving Speed 最大行驶速度	14km/h
Drive Motor 驱动功率	800W
Working Time 工作时间	3-4h
Bin Capacity 垃圾箱容量	100L
Water Tank Capacity 水箱容量	65L
Filtering Area 过滤面积	8m ²
Net Weight 净重	326kg
Dimensions (L*W*H) 设备尺寸 (长*宽*高)	1500*1260*1400mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



Model OR-C1260 is a mini ride on sweeper, it can automatically adjust the lifting of brush when working, two-side brushes can collect the waste to the middle position by throwing-off of main brush to the waste hopper.

本款机器为小型驾驶式扫地机，清扫作业时，刷把自动调节升降。清洁作业时，两只边刷将垃圾收集至中间位置，通过主刷抛甩至垃圾箱中。

Sweeping Paths 清扫宽度	Productivity 工作效率	Power Supply 动力源	Bin Capacity 垃圾箱容量	Working Time 工作时间
1260mm	6200m ² /h	48V	100L	3-4h

• Steel Chassis 钢制底盘

Steel chassis offers strong bearing capacity, durable tires are equipped with brake apparatuses. 钢制底盘，承重力强，配备碟刹制动系统。

• Brand High Performance Maintenance-Free Battery 品牌高性能免维护电池

Choose the brand high performance maintenance-free battery, no leakage, no harmful gas. 采用品牌高性能免维护电池，不漏液，不产生有害气体。

• Adjustable Main Brush Height 主刷高度可调节

The height of both main brush and side brushes is adjustable, mechanized operation, low failure rate, suitable for different road conditions.

主刷地面高度可调节，机械化操作，故障率低，适用于不同路面状况。

• Cartridge Filter 滚筒式过滤器

Built-in strong control system, the use of cartridge filter dust shock design, dust absorption capacity is stronger, higher efficiency.

内置强力控制系统，采用滚筒式过滤器震尘设计，吸尘能力更强，效率更高。

• Dust Suppression System 喷雾降尘装置

Big water tank and dust suppression system to avoid secondary dust pollution.

机器前边刷装有喷雾降尘装置，大大减少了清扫时的扬尘。

